
 1 

PROTOKÓŁ   Nr XLII/2021 
z obrad  XLII sesji Rady Gminy  Daszyna  

w dniu  12 października  2021 r. 
Punkt 1 porządku obrad: otwarcie sesji 
     Przewodnicząca Rady –Renata Krokos  otworzyła obrady  XLII sesji Rady Gminy Daszyna. 
Powitała radnych, Wójta Gminy Zbigniewa Wojtera. Stwierdziła kworum-obecnych 15 
radnych. Wylosowano numer  4 - radny Krzysztof Budka rozpoczynał głosowania w trakcie 
obrad sesji. 
Przewodnicząca zaproponowała do odczytywania imiennego wykazu radnych w 
głosowaniach radnego  Tadeusza Dymnego. Nie zgłoszono sprzeciwu. 
 
Punkt 2 porządku obrad: przyjęcie porządku obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej numerem 154/4 

położnej w obrębie geodezyjnym Daszyna. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej. 
6. Informacja Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych. 
7. Informacja Przewodniczącego Rady o oświadczeniach majątkowych. 
8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
9. Sprawy różne. 
10. Przyjęcie protokołu Nr XL/2021 z obrad sesji w dniu 12 sierpnia 2021 r. i XLI z dnia           

9 września 2021 r. 
11. Zakończenie obrad. 

 
Punkt 3  porządku obrad: uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta 
 
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił opinie w sprawie skargi na 
Wójta. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XLII/216/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na 
Wójta i poddała pod głosowanie.  
Wynik głosowania:  
za                           - 15 

przeciw                 -  0 

wstrzymujące      -  0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie . 

Punkt 4  porządku obrad: uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej 
numerem 154/4 położnej w obrębie geodezyjnym Daszyna. 
 
Wójt poinformował, że jest to działka położona w Daszynie po SHU RolDasz. Wycena działki 
to 83900,00 zł. Przetarg pokaże za jaką kwotę uda się sprzedać działkę. W celu zapewnienia 
dojazdu do sprzedawanej działki w następnym punkcie  będzie głosowana uchwała w 
sprawie ustanowienia służebności dojazdu. Udziałem w przetargu zainteresowanych jest 
dwóch nabywców. 
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Radny J.Kiński zapytał o kwotę wyceny służebności oraz czy wcześniej były płatne służebności 
na rzecz gminy? 
 
Wójt odpowiedział, że nie zna kwoty służebności, odpowie po konsultacji z pracownikiem ds. 
gospodarki gruntowej. 
 
Zakończono dyskusję. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XLII/217/2021 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
oznaczonej numerem 154/4 położnej w obrębie geodezyjnym Daszyna i poddała pod 
głosowanie.  
Wynik głosowania : 
za                           - 15 

przeciw                 -  0 

wstrzymujące      -  0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie . 

 

Punkt 5  porządku obrad: uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności gruntowej. 
 
Wójt poinformował, że nie ma jeszcze wyceny służebności. Po podjęciu uchwały zostanie 
ustalona wycena. Nie będzie to wysoka kwota. 
 
Zakończono dyskusję. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XLII/218/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności gruntowej i poddała pod głosowanie.  
Wynik głosowania : 
za                           - 15 

przeciw                 -  0 

wstrzymujące      -  0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie . 

 
Punkt 6  porządku obrad: Informacja Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych. 
 
Wójt przedstawił informacje na temat złożonych oświadczeń majątkowych w 2021 r. za rok 
2020  przez osoby do tego zobowiązane. 
 
 Punkt 7  porządku obrad: Informacja Przewodniczącego Rady o oświadczeniach 
majątkowych. 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych 
w 2021 r. za rok 2020  przez radnych. 
 
 
 
Punkt 8  porządku obrad: Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
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Wójt przedstawił sprawozdanie. Poinformował, że rozstrzygnięto przetarg na realizacje 
budowy kanalizacji od oczyszczalni do centrum Daszyny. Koszt po przetargu to 1100.000,00 
zł, niższy niż szacowano. 
 
Punkt 9  porządku obrad: Sprawy różne. 
 
Radny T.Dymny zapytał o sprawę odbioru zużytej folii od rolników. 
 
Wójt odpowiedział, że zakończył się już zbiór deklaracji o ilości zgromadzonej przez rolników 
folii. Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie i czeka na rozpatrzenie przez NFOŚI GW. Są 
znaczne opóźnienia w rozpatrywaniu wniosków z uwagi na zdalny tryb pracy niektórych 
instytucji. Wnioskowana kwota nie jest wysoka więc  gmina powinna otrzymać 
dofinansowanie. 
 
Radny T.Dymny zapytał o realizację budowy garażu na samochód, który otrzyma OSP 
Daszyna. Kiedy pojawi się w Daszynie nowy samochód strażacki? 
 
Wójt poinformował, że zlecono wykonanie dokumentacji projektowo-technicznej Panu J. 
Kubiakowi za kwotę ok. 10.000 zł. Dokumentacji jeszcze nie ma. Dużym utrudnieniem 
okazało się znalezienie wykonawcy. Kwota w budżecie jest zabezpieczona. Strażacy również 
szukają wykonawcy, ale nikt nie chce podjąć się realizacji tego zadnia w bieżącym roku.   
Do pełnego spięcia finansowego zakupu nowego samochodu dla OSP Daszyna brakuje 
30.000 zł. Zmiany do budżetu w tym zakresie planowane są na najbliższą sesję. WFOŚiGW 
podpisał już umowę. W składzie Zarządu OSP nastąpiły zmiany osobowe, które muszą 
pojawić się w KRS-ie, aby Fundusz przekazał środki. Po dokonaniu zmian w budżecie będzie 
można podpisać umowę. Jak wszystko pójdzie pomyślnie samochód powinien pojawić się w 
Daszynie w drugiej połowie listopada br. 
 
Radny D.Kowalczyk zapytał o zabezpieczenie kominów na blokach górniczych, z których 
odpada tynk, co stanowi zagrożenie dla przechodniów. 
 
Wójt poinformował, że zły stan kominów był znany już od wiosny. Zaproponowano 
mieszkańcom nadbudowę jednej kondygnacji z istniejącego strychu i wykonanie nowego 
pokrycia dachowego wraz z rozebraniem  kominów, a w ich miejsce wykonanie 
wyprowadzeń wentylacyjnych. Na ten cel można uzyskać dofinansowanie. Mieszkańcy 
bloków nie wyrazili zgody. Wykonanie tylko wymiany dachów jest zbyt kosztowne. Pozostała 
sprawa kominów. Była propozycja zniżenia do poziomu dachu i wyprowadzenia grzybków 
wentylacyjnych, ale to również wysokie koszty i problemy ze znalezieniem wykonawcy. 
Ostatnia propozycja to osiatkowanie kominów, aby zapobiec odpadaniu kawałków tynków. 
Prowadzone są rozmowy z wykonawcą. Temat jest monitorowany. Rynek wykonawców jest 
zablokowany, a koszty coraz wyższe. 
 
Radny J.Kiński zapytał o kwestie związane z zawartymi umowami na ogniwa fotowoltaiczne. 
Czy mieszkańcy mają świadomość, że w przyszłym roku ulegają zmianie warunki umów z 
energetyką. Będą one zdecydowanie mniej korzystne.  
Radny poruszył kwestię związaną z zakupem na sale obrad mównicy, co jego zdaniem było 
nie potrzebnym wydatkiem. Praktyczniejszy był by zakup mikrofonów dla każdego radnego. 
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Przewodnicząca również poparła zakup mikrofonu dla każdego radnego. Nie wiedziała o 
planach zakupu mównicy. 
 
Wójt stwierdził, że chodziło o usprawnienie organizacji i transmisji z obrad sesji . Mównica 
przyda się w trakcie sesji, jak i innych uroczystości. 
Wójt odpowiedział w kwestii fotowoltaiki. Poinformował, że gmina złożyła wniosek w tym 
projekcie, ale nie ma wpływu na termin rozpatrzenia i przekazania gminie pieniędzy. Środki 
są znacznie niższe niż ilość złożonych wniosków. Dokumenty złożono, dokonano uzupełnienia 
wniosku i pozostaje czekać na rozpatrzenie. Gmina podpisała umowy z odbiorcami 
fotowoltaiki, które zakładają możliwość rozwiązania umowy w przypadku niekorzystnych 
warunków dla odbiorcy. 
 
Radny Cz.Bartniak zapytał o realizację projektu fotowoltaiki i pompy ciepła dla strażnic, który 
miał być realizowany. Młodzi mieszkańcy pytają o dostęp do szybszego internetu . 
 
Wójt odpowiedział, że sprawa wniosku o dofinansowanie fotowoltaiki i pompy ciepła dla 
strażnic była realizowana poza gminą. Wniosek przygotowywał przedstawiciel prywatnej 
firmy. Jednostka straży bezpośrednio składała dokumentację do funduszu. Urząd w tym nie 
pośredniczył i nikt nie płacił za przygotowanie dokumentacji. Gmina nie ma wpływu na 
przydział środków z Funduszu .  
Kwestia dostępności do internetu na terenie gminy jest stosunkowo słaba. Miał być położony 
światłowód, ale sprawa utknęła w miejscu.  
 
Radny M.Chwiałkowski zgłosił uwagi do  treści z transkrypcji obrad sesji. Są przekłamania i 
błędnie podawane nazwiska radnych. 
 
Radny T.Dymny stwierdził, że podawana w internecie treść transkrypcji z obrad sesji jest nie 
do zaakceptowania, aby w takiej formie pozostawała w sieci. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że napisy powinny być analizowane i dokonana ich korekta 
tak aby odzwierciedlały wypowiedzi. W innych gminach napisy są czytelne. 
 
    
Punkt 10  porządku obrad: przyjęcie protokołu . 
 
Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XL/2021 z obrad sesji w dniu 12 sierpnia 2021 r. i XLI z 
dnia  9 września 2021 r, co jest jednoznaczne z przyjęciem protokołów 
 
 
Punkt 12  porządku obrad: Zakończenie obrad  
 
  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XLII sesję Rady 
Gminy Daszyna. 
Protokołowała: 
D.Kaźmierczak 

 

 


